

2008 China Medical Board Distinguished Professors 2008 美国中华医学基金会 杰出教授

Song Erwei

Dr. Erwei Song earned his MD and PhD at Sun-Yat-Sen University of Medical Science in 2003, and received his postdoctoral training at Essen University Hospital and Harvard Medical School. He is now professor of the Breast Tumor Center, Vice President of the No.2 Affiliated Hospital of Sun-Yat-Sen University, and National Changjiang Scholar of the Ministry of Education. For the past 7 years, he has focused his research on harnessing RNA interference as a therapeutic tool. His achievements were selected as one of the "Top 10 Science Breakthroughs of the World in 2003" by Science and the "Top 10 Academic Scientific Breakthroughs in China in 2008."



宋尔卫

宋尔卫博士于 2000 年在中山医科大学获得医学博士学位，并于 1999-2001 年和 2002-2004 年期间先后在德国埃森大学医学院和美国哈佛医学院进行博士后研究工作。他现任中山大学附属第二医院副院长、乳腺肿瘤中心教授、教育部长江学者特聘教授。近 7 年来，他的研究工作主要是开发应用 RNA 干扰技术治疗疾病，研究成果分别被评为“2003 年度全球十大科技突破”和“2008 年度中国高校十大科技进展”。